
ACTA REUNIÓ EXTRAORDINARIA 
09/11/2016 

 
Reunits a Cerdanyola del Vallès, a 9 de novembre de 2016 al menjador de 
l’escola Carles Buigas de Cerdanyola del Vallès, l’assemblea de pares i 
mares de l’escola, prèvia convocatòria extraordinària, sent l’únic punt en 
l’ordre del dia el següent:  
 
1. Aprovació de l’acta de reunió anterior i nomenament de nous càrrecs a 
la junta directiva de l’Ampa.  
 
Assistents: Maria Bolarin, Provi Ruiz Vega, Antonio Obispo, Marta Tormo, 
Teresa Lopez, Rosa Martinez, Maria Merce Godayol, Angela Rodriguez 
Gutierrez, Cristina Girbau, David Rodriguez, Lluis Olivé, Miriam Fernandez, 
loli Blanco, Olga Buitrago,  Vanessa Claramunt, Alicia Bertolin, Eeugenia 
Garcia, Pepi Fernandez, Azucena Abad, Elelina Cañadas, Luz Pérez, Berta 
Biescas, Pedro Casaseca, Silvia Garrido, Jose Maria Fernandez, Angeles 
Aranda, Lourdes Calvo, David Segura, Lluis Romero, Monic Pulido, anna 
Torné, Llibertat Vila, Ruth Pouget, Montserrat Crispín, Laura Bernal, 
Maribel Capitan, Cristina Carrasco, Cristina Valerio, Sandra Fernandez, 
Rosa MAria Matos, Victoria Cortes, Cristina Bonet, Ignacio Ballano, 
Susana Pallarols, Alex Fernandez, Montse Esteban, Yolanda Gonzalez, 
Monica Donarie, Jose Rodriguez Bermudez, Montse Buerba, Eva 
Guijarro,  Vanessa Enrique, Lourdes Pla, Javier Gascon . 
 
En primer lloc es presenta la representant de FAPAC, Federació 
d’associacions de mares i pares d’alumnes de Catalunya, havent vingut a 
la reunió amb la única finalitat d’ajudar en el procés de dissolució i 
constitució de nova junta, així com en tot el que sigui necessari. Informa 
també que l’Ampa de l’escola Carles Buïgas està regida per estatuts de 
l’any 1.997, sent poder interessant adequar-los a normativa més actual, 
doncs ja han passat gairebé 20 anys des de que es van aprovar.  
Una vegada feta la presentació, Montse Crispín llegeix l’acta de la reunió 
anterior, la  del dia 24.10.2016, la qual és aprovada per la unanimitat dels 
presents al coincidir el contingut de la mateixa amb el que es va tractar a la 
reunió.  
Alguns pares pregunten sobre l’aprovació de les actes prèvies, informant la 
junta sortint que en tot cas procediria llegir-se i aprovar-se  a la propera 
reunió ordinària, mostrant a la vegada els pares certa confusió de perquè 
no s’han aprovat a les reunions precedents. Finalment la representant del 
Fapac exposa que a la reunió extraordinària que s’està duent a terme, 
procedeix cenyir-se a l’ordre del dia indicat a la convocatòria, i que en cas 
que algun pare o mare cregui que a l’ordre del dia caldria posar més punts, 
al moment d’enviar-se la convocatòria és quan s’obre el plaç oficial per a 



proposar nous temes o nous punts a l’ordre del dia i no al moment de fer la 
reunió. Una vegada aclarida aquesta qüestió, s’ofereixen els següents 
càrrecs adjudicant-se a les persones indicades:  
 
Presidenta: Providencia Ruiz  
Vicepresidenta: Cristina  Bonet  
Tresorera: Yolanda Ordóñez,  
Secretària: Eugenia Garcia (si bé inicialment també es presentava Lourdes 
Calvo, finalment se li adjudica la plaça a Eugènia Garcia).  
 
Es planteja i s’aprova nomenar vocals de les diferents comissions de 
treball per així tenir un representant que pugui parlar directament amb la 
junta directiva de l’ampa i simplificar i agilitzar la feina. Es nomenen per 
aprovació dels presentes els següents vocals:  
 
Comissió menjador: Victoria Cortés   
Comissió de festes: Yolanda González  
Comissió de llibres: Luz Pérez  
Comissió de seguretat: Inicialment exposen alguns membres de la 
comissió el disgust arrel dels esdeveniments de la reunió del dia 3 de 
novembre, on una mestre va agredir verbalment a una mare de la comissió 
amb el consegüent aplaudiment per part d’alguns pares, fet que està fent 
plantejar-se el nomenament d’un vocal. Després de comentar el tema 
finalment es presenten dues noies com a possibles vocals de la comissió, 
Silvia Garrido  i Ángela Rodríguez. Es fa votació per decidir quina serà la 
vocal, tenint Silvia un total de 18 vots i Ángela 7, motiu pel qual es nomena 
Silvia Garrido com a representant.  
  
Per últim, Yolanda Ordóñez com a ex presidenta en funcions, fa una 
reflexió a tots els pares, sol·licitant que en aquesta nova junta entrant 
intentem entre tots fer un exercici de tolerància i reflexió per poder així 
aconseguir resultats que al final tots recauen en benefici de l’escola.  
 

I a les 17.45 es dona per finalitzada la reunió, a 9.11.2016.  

 


